
KUMF: HodnocenÃ ÃºÄ•astnÃkÅ¯

DÄ›ti z rÅ¯zných dílen hodnotí KUMF a vypráví, jak se jim tento víkend v Jilemnici líbil.  

          Jakub VlÄ•ek &ndash;Filmový &scaron;táb
Mé hodnocení KUMFU? Bylo to moje první setkání s tvorbou filmu a navíc jsem mÄ›l moÅ¾nost si v tom filmu zahrát. A to Å¾e
to byla hlavní role, je taková tÅ™e&scaron;niÄ•ka na dortu. :) PÅ™ed odjezdem na KUMF jsem mÄ›l hodnÄ› pochyb, jak to bude
celé vypadat, jak to bude probíhat, ale s odstupem Ä•asu musím bez zveliÄ•ování Å™íct, Å¾e pokud to nebyl ten
nekrásnÄ›j&scaron;í víkend, tak rozhodnÄ› jeden z tÄ›ch nejlep&scaron;ích.
 
     Jakub Samek &ndash; Televizní a rozhlasové zpravodajství
KUMF se mnÄ› velice líbil, myslím, Å¾e to bylo velice dobÅ™e organizovaný. Za celou dobu jsme se tam nenudili, kaÅ¾dý lektor
nám dal nÄ›co nového, coÅ¾ si cením. Ale myslím, Å¾e byste mÄ›li zlep&scaron;it stránku reklamy, která tam jistÄ› chybÄ›la,
coÅ¾ mÄ›lo za následek málo divákÅ¯. StaÄ•ilo by po okolí Jilemnice dát více reklam, po mÄ›stech reklamní letáky atd. Jinak
bych to hodnotil jako vydaÅ™ený festival.        Kristýna Schejbalová - Filmový &scaron;táb
Lep&scaron;í víkend jsem snad je&scaron;tÄ› nezaÅ¾ila...

 

       Richard Kousal - Televizní a rozhlasové zpravodajství
BohuÅ¾el se k tomu nemÅ¯Å¾u tak moc vyjádÅ™it, protoÅ¾e jsem byl spí&scaron;e úÄ•astník neÅ¾ divák ale jako z festivalu mám
dobrý dojem, bylo to v&scaron;echno dobÅ™e systematicky srovnaný .PÄ›kné bylo, Å¾e tam byl i takový meziplán jako byla
napÅ™íklad Kamila Nývltová. Jinak se mi festival zdá za vydaÅ™ený. 
Richard Kousal       Jan BaÅ¾ant - Televizní a rozhlasové zpravodajství
KUMF bych hodnotil rozhodnÄ› jako podaÅ™ený, líbilo se mi, Å¾e v dílnách vyuÄ•ovali profesionálové a dozvÄ›dÄ›l jsem se tak
spoustu nových informací. Jedinou výhradu bych mÄ›l k organizaci galaprogramu, tam to trochu kulhalo:-). Myslel jsem tím
hlavnÄ› zpoÅ¾dÄ›ní zkou&scaron;ky a volné vstupenky na galaveÄ•er bych dal den pÅ™edem, protoÅ¾e kdo byl napÅ™. z JiÄ•ína,
nemohl ty vstupenky ani nikomu pÅ™edat. Ale to jsou fakt detaily:-). CelkovÄ› bych ale festival hodnotil velmi pozitivnÄ›.   Jan
BaÅ¾ant        Eli&scaron;ka Janou&scaron;ová &ndash; Filmový &scaron;táb
Já si myslím, Å¾e to bylo hodnÄ› super  a kdyÅ¾ to bude takhle probíhat i nadále, tak budu spokojená.!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!       
Kristýna Kousalová - Televizní a rozhlasové zpravodajství
NejvÄ›t&scaron;í prÅ¯&scaron;vih byl tÅ™eba s tím posunem Ä•asem -zkou&scaron;kou pÅ™ed galaprogramem. Taky si myslím,
Å¾e úkoly, kdo co bude dÄ›lat, by se mÄ›ly rozdÄ›lit pÅ™edem a ne, aby se tam nÄ›kdo nÄ›koho ptal, jestli umí spou&scaron;tÄ›t
fotky, aÅ¾ pÅ™i zkou&scaron;ce :D:D... Co se týÄ•e obÄ›du, není co s komentovat, byl výborný. Moc se mi líbil moderátor. Asi by
nebylo taky &scaron;patné, kdyby napÅ™. dílna muzikálu nebyla tak dlouhá,  neÅ¾ ty ostatní dílny....  Hodnocení za 2 :) Byly
trochu zmatky .. :)      Alena &Scaron;antrÅ¯Ä•ková - Muzikál
Dne 10.Å™íjna 2009 jsme se vydali vlakem do Jilemnice na Krkono&scaron;ský umÄ›lecko -mediální festival. Cesta vlakem
byla klidná a zábavná. KdyÅ¾ jsme dorazili do Jilemnice, vydali jsme se do SpoleÄ•enského domu Jilm, ve kterém celý
víkend akce probíhala. Zde jsme se rozdÄ›lili do dílen, do kterých jsme se pÅ™ihlásili. Já se vydala do dílny Muzikál. Nejprve
jsme se v na&scaron;í dílnÄ› pÅ™edstavili s dÄ›tmi, které jsme neznali. Na&scaron;e lektorka byla EviÄ•ka Vlková, která je
zároveÅˆ vedoucí na&scaron;eho dramatického krouÅ¾ku ve Rtyni v Podkrkono&scaron;í a jako pomocná síla a fotograf byl
pan Lubo&scaron; Vlk a také KáÅ¥a Hradílková, která nám pomáhala s líÄ•ením, se zpÄ›vem a s nácvikem. Po
seznámení jsme se dali do práce, jelikoÅ¾ Ä•asu moc nezbývalo. Na&scaron;ím úkolem bylo nacviÄ•it muzikál Cats-KoÄ•ky.
Celé dopoledne jsme zpívali, tancovali a hráli. V poledne jsme se vydali na obÄ›d, který byl mimochodem moc dobrý. A po
obÄ›dÄ› jsme se opÄ›t vypravili do na&scaron;ich dílen a opÄ›t zkou&scaron;eli aÅ¾ do 17:30. VyÄ•erpaní jsme se  rozjeli do
penzionu Javorek, kde jsme byli ubytovaní. PÅ™i pÅ™íjezdu do penzionu nás Ä•ekala výborná veÄ•eÅ™e a poté veÄ•erní spoleÄ•enský
program - Superstar. PÄ›knÄ› jsme si zazpívali a poslechli výkony druhých a vydali se do pokojÅ¯ na veÄ•erku, abychom
naÄ•erpali novou energii do dal&scaron;ího dne.
   Ráno po snídani jsme se rozlouÄ•ili s pÄ›kným penzionem a vydali se opÄ›t do Jilmu. Do obÄ›da jsme dolaÄ•ovali tance, zpÄ›v a
v&scaron;echny pohyby a výrazy. Dále následoval obÄ›d a poté generální zkou&scaron;ka. A pak to vypuklo, celá
na&scaron;e muzikálová dílna se pÅ™evlékla do kostýmu koÄ•ek, nalíÄ•ila a psychicky pÅ™ipravila. A koneÄ•nÄ› jsme pÅ™i&scaron;li
na Å™adu. Myslím,Å¾e ná&scaron; muzikál mÄ›l úspÄ›ch a na to, Å¾e jsme mÄ›li na nácvik sobotu a dopoledne v nedÄ›li, si
myslím, Å¾e se nám povedl. Má role byla koÄ•iÄ•í zlodÄ›jka MaÅ¾oreta. Po na&scaron;em vystoupení jsme shlédli práci druhých
z dílen:UmÄ›lecká fotografie,Filmový &scaron;táb, Zpravodajství. Mezi hosty akce patÅ™ili:Miroslav &Scaron;imÅ¯nek-rodák
z Jilemnice a Kamila Nývltová-finalistka X-faktoru.Na závÄ›r Ä•ekalo velké podÄ›kování poÅ™adatelÅ¯m a  lektorÅ¯m a
autogramiáda. Myslím,Å¾e velké podÄ›kování patÅ™í organizátorÅ¯m JanÄ› Tauchmanové a Petrovi TicháÄ•kovi, lektorÅ¯m
dílen a v&scaron;em pomocným silám. Myslím, Å¾e KUMF se velmi povedl a moc se tÄ›&scaron;ím na dal&scaron;í roÄ•ník.     
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